
                                                 Protokół 

        z posiedzenia Kapituły Odznaczeń Polskiego Związku Jeździeckiego 

 

W dniu 29 listopada 2023 roku, w Warszawie w siedzibie PZJ, odbyło się posiedzenie 

Kapituły Odznaczeń Polskiego Związku Jeździeckiego. Obrady Kapituły prowadził jej 

przewodniczący Jacek Świgoń. 

W posiedzeniu brali udział: 

 - Wojciech Frankowski 

 - Maciej Kasperkiewicz 

 - Janusz Okoński 

 - Marcin Szczypiorski 

 - Piotr Wawryniuk 

 - Wanda Wąsowska 

 - Józef Zagor 

 

Kapituła przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie 4 wniosków o nadanie honorowych odznak jeździeckich 

2. Sprawy różne, w tym przedstawienie listu przewodniczącego Kapituły do        

członków Zarządu PZJ, problem uzupełnienia Regulaminu Kapituły o niezbędne 

dodatkowe postanowienia, możliwość przywrócenia odznak sportowych. 

 

Ad. 1. 

W oparciu o regulamin nadawania honorowych tytułów i odznak jeździeckich 

rozpatrzono wnioski przesłane przez; 

Małopolski Związek  Jeździecki                         1 wniosek 

Pomorski Związek Jeździecki                             1 wniosek 

Warszawsko-Mazowiecki Związek Jeździecki    1 wniosek 

Kapituła Odznaczeń                                            1  wniosek 

 

Kapituła przyznała: 

Polską Honorową Złotą Odznakę Jeździecką 

Ryszard Zieliński       (wniosek: Małopolski Związek Jeździecki, głos. - 6 za 2 wstrz.) 

Polską Honorową Srebrną Odznakę Jeździecką 

1. Danuta Konończuk (wniosek Warszawsko-Mazowiecki Zw. Jeź, głos.7 za 1 wstrz.) 

2. Dariusz Miśkiewicz (wniosek Pomorski Związek Jeździecki, głos. 8 za) 

 

Wniosek złożony przez członka Kapituły wymaga uzupełnienia. 

 

Ad. 2. 

W ramach spraw różnych, omówiono problem, pozbawienia nadanego honorowego 

odznaczenia, osoby, która rażąco naruszyła obowiązujące normy społeczne i prawne. 

Wymaga to przygotowania projektu określonego §  w regulaminie, którego konstrukcja 

winna w sposób jednoznaczny, umożliwić stosowanie go przez Kapitułę. 

Członkowie Kapituł wrócą do tego problemu na kolejnym posiedzeniu, po 

indywidualnym przygotowaniu, projektu cytowanego paragrafu.   



.Kolejne zagadnienie to powrót do nadawania odznak sportowych. Ustalono, że  w 

siedzibie PZJ, odznaki takowe się znajdują, lecz zachodzi konieczność opracowania 

nowego regulaminu ich nadawania. Zasady takiego regulaminu będą przedmiotem 

rozważań na kolejnych posiedzeniach Kapituły. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

                                                          Przewodniczący Kapituły Odznaczeń   

                                                                      Jacek Świgoń                   


